Iraq Republic
Tameem Governorate
Agricultural Committee

NO: 131

Date: 13/10/1994

Secret

TO / Al- Debis Area Municipality Subject / Dwell Arabic Tribes in Kirkuk city

It was agreed upon:

- 1. Give Al- Bu Shaher tribe individuals who live in Al- Estiklal village (3) three parts .
- 2. Give Al- Dekhiean tribe individuals who live in Al- Estiklal village (4) four parts .
- 3. Specialize (15) land for Al- Taeen tribe individuals instead of /10 land.
- 4. Give Al- Zaubaa tribe individuals (5 10) land according to the occupied lands in the city.
- 5. Specialize the lands which were decided before to, Al- Jenabieen tribe individuals, to both tribes Al- Taeen and Al- Hamadanieen tribes. They were neighborhood to the city, the priority for hiring will be for the deprived people of city residents.

To do what required and inform us of your implementing please....

With Regards

General Hesham Sabah Al- Fakhari Tameem Governor

Copy to:

- Tameem Governorate / Interior Affairs
- Kirkuk Center of Province management
- Tameem Agriculture Municipality / the Lands

55.64

سالجمهوريسة العراقيسة

ما الما الراميدة الرا

1 5

الى/ عديريسة المحيسسسة الديسسي

م/ اسكان العضائب العنيسة في بطلقسة

حصلت الموافقة عملي مما ياسسسسى : مم

- د مسلسم أضراد عدمترة البسوعاهس المساكليسن قسريسة الاستطسائل
 د مسلسم أضراد عدمترة البسوعاهس المساكليسن قسريسة الاستطسائل
- ٢٠ تمسليم أفسراد عسمسورة السادة الدخسييسين الساكنيس قريسة الاستقلال
 ١١) أربحسة قطسسم •
- ٣٠ تخسيسي (١٥) قطسمة لافسراد مشميرة الطلبا فيسسن يسدلا من ١٠٠ قطسن ٠
- ٤٠ تسلم السراد عسسير الزوسج (٥ -- ١٠) قطسج وحسب توفير الشافير
 ٤٠ تسلم المسطقية ٠
- و تخسيس الاراضي التي تسكلوت سابقاً لاأسراد مسميرة الجسابييس لمصيرفي الطائميين والحسيد البين المجاوييين للمطبقية وتسمطسي الاولويسسسية فس التساجيس للمحسومين عبن سكاسة المطبقية ٠٠٠

لاقتماد منا يسلوم واستاهما بالتغيسة ٠٠٠ مسم التقديسسو ٠

النسريسق الركسسسي

هشام صحيساح الفشسسسوي مصافحظالسا أهسسسم

السخة ماه الي

محافظة التأثيم / الثيوون الداشليسة التائيسة التائيسة التائيسة التائيس الداشليسة التائيس الارائيسسي